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BR-03.0012.1.7.5.2020 
Protokół nr 25/2020 

z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Krakowa 
w dniu 10 marca 2020 roku 

w Sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa, Plac Wszystkich Świętych 3-4. 
 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  
Przewodnicząca Agata Tatara o godz. 16.00 otworzyła posiedzenie i powitała radnych  
oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum 
uprawniające komisję do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Ad. 2. Uzgodnienie porządku obrad. 
Proponowany porządek posiedzenia obejmował: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Uzgodnienie porządku obrad. 

3. Zasady rekrutacji do przedszkoli w Krakowie na rok szkolny 2020/2021. 

4. Profilaktyka i higiena w krakowskich placówkach oświatowych. Informacja  
na temat procedur i rekomendacji w zakresie profilaktyki zdrowotnej w związku  
z pojawiającymi się w niektórych krajach europejskich przypadkami zachorowań 
na koronawirusa. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/201/19  
w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 
przez Gminę Miejską Kraków oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych w Krakowie– druk nr 1093. 

6. Sprawy bieżące. 
7. Oświadczenia i komunikaty. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 

Radny Łukasz Wantuch zgłosił wniosek o zmianę kolejności procedowania punktów 
posiedzenia, tak aby opiniowanie projektu uchwały było na początku posiedzenia. 
Członkowie Komisji przyjęli proponowany porządek przez aklamację.  

Ad. 5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/201/19  
w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 
przez Gminę Miejską Kraków oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych w Krakowie– druk nr 1093. 
Informacje na temat projektu uchwały przekazała Ewa Całus - Dyrektor Wydziału 
Edukacji.  
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie 
pozytywną opinię dla projektu uchwały.  

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 7 za, jednogłośnie. 

Komisja Edukacji Rady Miasta Krakowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/201/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 
szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków oraz określenia 
granic obwodów publicznych szkół podstawowych w Krakowie– druk nr 1093. 
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Ad. 3. Zasady rekrutacji do przedszkoli w Krakowie na rok szkolny 2020/2021. 
Informacje w temacie przekazał Dariusz Domajewski – Zastępca Dyrektora Wydziału 
Edukacji.  
W dyskusji udział wzięli radni: Wojciech Krzysztonek, Małgorzata Jantos,  
Łukasz Wantuch, Teodozja Maliszewska, Przewodnicząca Agata Tatara, a także Pani 
Lucyna Martini – Dyrektor Samorządowego Przedszkola nr 140 w Krakowie. 
Na pytania odpowiedzi udzielali: Ewa Całus - Dyrektor Wydziału Edukacji  
oraz Dariusz Domajewski – Zastępca Wydziału Edukacji. 
 

Ad. 4. Profilaktyka i higiena w krakowskich placówkach oświatowych. Informacja  
na temat procedur i rekomendacji w zakresie profilaktyki zdrowotnej w związku  
z pojawiającymi się w niektórych krajach europejskich przypadkami zachorowań  
na koronawirusa. 
Na wstępie głos zaprała Przewodnicząca Agata Tatara i zwróciła się o przekazanie 
rekomendacji i przyjętych ustaleń przez Panią Wiceprezydent Annę Korfel-Jasińską. 
Pani Anna Korfel- Jasińska poinformowała, że obowiązujące regulacje są dostępne  
na stronie Ministerstwa Edukacji Narodowej, Kuratorium Oświaty, Głównego 
Inspektora Sanitarnego, a także na stronach internetowych Miasta Krakowa. 
Przekazywane są tam informacje na temat działań zapobiegawczych, profilaktycznych  
i zgłaszania niepokojących objawów przez dyrektorów. Procedura z rozporządzenia 
dotycząca bezpiecznych i higienicznych warunków pracy w szkole jest znana wszystkim 
dyrektorom. To dyrektorzy placówek występują z wnioskiem do organu prowadzącego 
o zawieszenie zajęć. Do tej pory do organu prowadzącego nie wpłynął żaden taki 
wniosek. Poinformowała, że zarekomendowała dyrektorom placówek zawieszenie 
zajęć nauki pływania na szkolnych basenach miejskich, za wyjątkiem basenu w szkole 
dla niewidomych przy ul. Tynieckiej, ponieważ jest on wykorzystywany wyłącznie przez 
młodzież z tej placówki.  
Pani Prezydent zwróciła uwagę, że Kraków od kilkunastu lat występuje do ministrów 
edukacji z apelem aby formalnie wprowadzić ustrój oświatowy w formułę e-nauczania  
i dopuszczania formuły e-nauczania w wyjątkowych sytuacjach. Było by to wykorzystywane 
np. w przypadku dziecka objętego chemioterapią, gdzie nie ma możliwości 
bezpośredniego nauczania indywidualnego ze względu na obniżoną odporność  
i ograniczony kontakt z osobami z zewnątrz. Obecnie takie dziecko przez brak 
frekwencji na zajęciach musi powtarzać rok. To wymagałoby nie tylko odpowiedniego 
zapisu w rozporządzeniu ale również wypracowania pewnej platformy systemowej  
z konspektami i materiałami. 
Przewodnicząca uzupełniając wyjaśniła, że na spotkaniu w Ministerstwie Edukacji, 
wspólnie z Panią Prezydent wnioskowały m.in. o zmiany przepisu o indywidualnym 
nauczaniu, który mówi o „bezpośrednim kontakcie z uczniem” i rozszerzenie tej 
formuły o dodatkowe możliwości.   
W dyskusji udział wzięli radni: Małgorzata Jantos, Przewodnicząca Agata Tatara, 
Łukasz Wantuch oraz Wojciech Krzysztonek.  
Przewodnicząca Agata Tatara pytała czy szkoły zgłaszają problemy z zaopatrzeniem  
w środki higieniczne i dezynfekcyjne. 
Na pytania odpowiedzi udzieliły: Anna Korfel-Jasińska - Zastępca Prezydenta Miasta 
Krakowa, Ewa Całus - Dyrektor Wydziału Edukacji oraz Elżbieta Kois-Żurek - Dyrektor 
Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia. 
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W temacie higieny w szkołach, a w szczególności w temacie problemu wszawicy głos 
zabrała Pani Krystyna Frankiewicz - Radna Dzielnicy XVIII Nowa Huta. 
W dyskusji udział wzięli radni: Teodozja Maliszewska, Przewodnicząca Agata Tatara,  
a także Pani Małgorzata Gancarczyk ze Związku Nauczycielstwa Polskiego,  
która wskazała, że w przedszkolach nie ma już opieki pielęgniarskiej. 
Przewodnicząca zwróciła się z prośbą do Pani Prezydent o poruszenie omawianego  
tematu profilaktyki i higieny na kolejnym spotkaniu z dyrektorami szkół. 

Ad. 6. Sprawy bieżące. 
Nie zgłoszono spraw bieżących. 

Ad. 7. Oświadczenia i komunikaty. 
Przewodnicząca poinformowała, że jest planowane wspólne posiedzenie z Komisją 
Sportu i Kultury Fizycznej, w temacie Krakowskich Szkolnych Ośrodków Sportowych  
i Szkolnych Klubów Uczniowskich. 
Przewodnicząca poinformowała również, że wpłynęło pismo ZNP dotyczące tematu 
wynagrodzeń i temat ten będzie omawiany na jednym z kolejnych posiedzeń. 
Przedstawiciel ZNP zabrał głos w sprawie podwyżki dla Krakowskiego Ośrodka 
Sportowego. 
Na pytanie odpowiedzi udzieliła Anna Korfel-Jasińska - Zastępca Prezydenta Miasta 
Krakowa. 
Nie zgłoszono innych oświadczeń i komunikatów.  

Ad. 8. Zamknięcie posiedzenia. 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca o godzinie 17.20 zamknęła 
posiedzenie. 

            Przewodnicząca Komisji Edukacji 
       Rady Miasta Krakowa 

 
 
 

                 Agata Tatara 
 
 
 
 

Protokołował: 
Sławomir Golański 


